
ZAPISNIK 
 
23. skupščine Društva za gospodarjenje na travinju Slovenije (DTS), ki je potekala dne 13. oktobra 
2015 v dvorani Kmetijske zadruge Šaleška dolina v Šoštanju. Pričela se je ob 12.30 in končala ob 
14.00. Prisotnih je bilo 31 članov. 
 
Pred skupščino so bila strokovna predavanja, ki so trajala od 9.30 do 11.30. Naslovi predavanj in 
predavatelji: 

‒ Predstavitev narave, kulture in gospodarstva Šaleške doline (film),  
‒ Kmetijstvo v Savinjski dolini s poudarkom na travništvu (Tatjana Pevec),  
‒ Prireja mleka na travinju (Marija klopčič). 

Poročilo o letošnjem srečanju Evropske travniške zveze je odpadlo zaradi predavateljeve odsotnosti.  
Predavanju je sledila degustacija ekoloških hrenovk Ekodar in mlečnih izdelkov Mlekarne Celeia. 
 
Na začetku skupščine so bili predlagani in potrjeni organi skupščine v sestavi: Jure Čop (predsednik 
skupščine), Mateja Strgulec (zapisničarka), Janko Verbič in Matej Vidrih (overovatelja zapisnika). 
 
Predlagan in sprejet je bil naslednji dnevni red skupščine: 

1. Poročilo o opravljenem delu od prejšnje skupščine (Jure Čop) 
2. Finančno poročilo za leto 2014 (Matej Vidrih) 
3. Poročilo nadzornega odbora za leto 2014 (Lidija Diklič) 
4. Volitve organov DTS 
5. Plan dela za leto 2016 (Jure Čop) 
6. Razno 

 
Na skupščini je bila prisotna večina članov, s čimer je bil izpolnjen pogoj za sklepčnost. 
 
ad. 1 
Predsednik društva je navzoče na kratko seznanil z aktivnostmi DTS za čas od prejšnje do te 
skupščine: 

‒ 2. 10. 2014 sta bila skupščina DTS in strokovno srečanje v Tehniškem muzeju Slovenije v 
Bistri pri Vrhniki. 

‒ V maju 2015 sta izšli 9. številka revije Naše travinje in priloga Travništvo v reviji Kmetovalec. 
‒ 24. 6. 2015 je bila seja UO DTS. Na njej so obravnavali tri pomembne vsebinske zadeve: (1) 

priprava in izid revije Naše travinje in priloge Travništvo v reviji Kmetovalec v letu 2016 in (2) 
spremembe v zvezi s sestavo Upravnega odbora DTS in evidentiranje predlogov kandidatov 
za organe društva in (3) organizacija 23. letne skupščine s strokovnim predavanjem. 

‒ 18. simpozija EGF, ki je potekal od 13. do 16. 6. 2015 v Wageningenu na Nizozemskem, se je 
udeležil Branko Kramberger. 

‒ V juliju in septembru 2015 so potekale priprave na 23. srečanje DTS v Šoštanju. V te sta bila 
vključena KGZ Celje in predsednik društva. 

‒ Društvo ni realiziralo 5. točke programa za leto 2015, ki govori o pripravi odprtega pisma za 
MKGP glede problematike varovanja domačih živali in kmetijskih kultur pred zvermi in drugo 
divjadjo. 

Sklep 1: Skupščina je soglasno potrdila s strani UO predlagano statutarno spremembo za zmanjšanje 
števila njegovih članov iz 11 na 7 članov. Za spremembo statuta poskrbi predsednik društva. 
  



ad. 2 
Blagajnik Matej Vidrih je predstavil finančno poročilo DTS za leto 2014. 
Finančno stanje na dan 31. 12. 2013: 1.558,50 EUR 
Prihodki od članarine v 2014: 1.220,10 EUR 
Odhodki (tisk revije Naše travinje, stroški pogostitve, bančne provizije in stroški bančnih izpiskov): 
1.098,30 EUR 
Finančno stanje na dan 31. 12. 2014: 1.682,10 EUR 
 
ad. 3 
Lidija Diklič je prebrala poročilo nadzornega odbora DTS, ki je pregledal finančno in materialno 
poslovanje društva za leto 2014 na svoji 1. dopisni seji dne 27. 2. 2015. Na podlagi predloženih in 
pregledanih računov ter finančnega poročila, bilance stanja in izkaza poslovanja s pojasnili je 
nadzorni odbor ugotovil, da je finančno poslovanje v redu. 
Sklep 2: Poročila predsednika, blagajnika in nadzornega odbora je skupščina soglasno sprejela. 
 
ad. 4 
Pisno v naprej in ustno na skupščini so bili za nove člane upravnega odbora DTS predlagani: Tone 
Zavodnik (JSKS-Ljubljana), Tatjana Pevec (JSKS-Celje), Mateja Strgulec (JSKS-Novo mesto), Branko 
Lukač (KIS), Matej Vidrih (BF), Jure Čop (BF) in Anastazija Gselman (FKBV). 
Sklep 3: Predlog novih članov UO DTS je skupščina soglasno sprejela. 
 
Brano Lukač je bil predlagan za novega predsednika društva. 
Sklep 4: Skupščina je za novega predsednika društva soglasno potrdila Branka Lukača. 
 
Tatjana Pevec je bila predlagana za novo tajnico društva. 
Sklep 5: Skupščina je za novo tajnico društva soglasno potrdila Tatjano Pevec. 
 
Matej Vidrih je bil predlagan za novega blagajnika društva. 
Sklep 6: Skupščina je za novega tajnika soglasno potrdila Mateja Vidriha. 
 
Za novi nadzorni odbor so bili predlagani kandidati, ki so to funkcijo opravljali že v predhodnem 
obdobju: Lidija Diklič, Helena Gašperšič in Egon Vovk. 
Sklep 7: Skupščina je soglasno sprejela predlagano sestavo novega nadzornega odbora. 
Sklep 8: Nadzorni odbor opravlja tudi funkcijo častnega razsodišča. 
 
ad. 5 
Okvirni plan dela DTS za leto 2016 je podal Jure Čop. Ta obsega: (1) izdajo ene številke revije Naše 
travinje in strokovne priloge Travništvo v reviji Kmetovalec, (2) pripravo 3-4 strokovnih predavanj v 
okviru redne letne skupščine, (3) promocijsko in strokovno-politično aktivnost na področju 
kmetijstva oziroma travništva in pridelovanja krme na njivah, (4) dejavnosti posameznih članov 
društva, povezanih z namenom društva (npr. udeležba na evropskih travniških konferencah), (5) 
priprava strokovnega izobraževanja ali posveta ali ekskurzije (točka dodana na skupščini). 
Sklep 9: Skupščina je soglasno sprejela predlagani program dela DTS za leto 2016. 
 
ad. 6 
V okviru točke razno je potekala diskusija o Programu razvoja podeželja za obdobje 2014-2020. 
Izrečenih je bilo precej kritičnih pripomb na operacije, povezane s travništvom, v okviru Ukrepa 
kmetijsko-okoljskih-podnebnih plačil. 
 



Na koncu srečanja so si člani društva ogledali mlečni kmetiji Napotnik in Arlič. Sledila je pogostitev 
na turistični kmetiji Pri Pirnatu. 
 
 
 
 
 
Zapisničarka: Mateja Strgulec       Datum: 25-10-2015 
 
 
Overovatelja zapisnika: 
 
Janko Verbič 
 
 
Matej Vidrih 


